
 
 
 
 
 

Raadsinformatiebrief 

 

 

Behandeling in commissie 

Niet van toepassing 

 

Kennisnemen van: 

de aandacht voor toegankelijkheid van horecavoorzieningen in Meierijstad is onderdeel van 

toekomstig horecabeleid 

 

Aanleiding 

Deze raadsinformatiebrief is opgesteld n.a.v. de motie vreemd aan de orde van de dag: ‘Iedereen 

is welkom in onze horeca’ d.d. 12 oktober 2017 van TEAM Meierijstad over de toegankelijkheid 

van horecavoorzieningen in Meierijstad. Met de motie pleit TEAM Meierijstad voor het toevoegen 

van toegankelijkheid als kader voor ons toekomstige horecabeleid.  

 

Kernboodschap 

Meierijstad wil een gemeente zijn waarin elke inwoner meetelt. Daarbij hoort een inzet voor een 

goede bereikbaarheid, toegankelijkheid en bruikbaarheid van horecagelegenheden in welke vorm 

dan ook. Hóe we dit stimuleren en bewerkstelligen is ook punt van aandacht in ons nieuwe, 

geharmoniseerde, horecabeleid waarmee we vanaf medio april 2018 aan de slag gaan. Wanneer 

we dit beleid vervolgens vaststellen kunnen we structureel toetsen of aan de 

beleidsuitgangspunten wordt voldaan. Zo nodig kunnen we ons beleid aanpassen. In het plan van 

aanpak dat we maken voor het opstellen van dit beleid, wordt toegankelijkheid specifiek benoemd 

als aandachtspunt.  

 

We kunnen horecaondernemers niet verplichten om maatregelen te treffen om de bereikbaarheid 

en toegankelijkheid van hun horecavoorziening te vergroten. De bewustwording van het belang 

van een goed bereikbaarheid en toegankelijkheid in elke zin van het woord is een proces waarop 

we wel enige invloed hebben. Zo denken we aan het opstellen van een convenant, samen met 

Koninklijke Horeca Nederland en de Stichting Toegankelijk Meierijstad, waarin we o.a. aandacht 

vragen voor dit onderwerp. Daarbij richten we ons dan niet alleen op de fysieke toegankelijkheid, 

maar ook op het feit dat inderdaad iedereen welkom is.  
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Aan Zet is gevraagd een Quickscan van onze gemeente te maken. Uit de voorlopige uitkomst van 

de Quickscan blijkt dat Meierijstad een positief en kansrijk beeld laat zien op het terrein van 

inclusie en toegankelijkheid. De definitieve en uitgebreide rapportage van Zet wordt eind maart 

verwacht. De raad zal over de uitkomsten in de rapportage een separate raadsinformatiebrief 

ontvangen. 

 

Communicatie 

Koninklijke Horeca Nederland en de stichting Toegankelijk Meierijstad worden over dit proces 

geïnformeerd via de reguliere contactpersonen. 

 

Participatie 

We betrekken Koninklijke Horeca Nederland en de stichting Toegankelijk Meierijstad bij het 

opstellen en uitvoeren van ons beleid, zodat zij kunnen meedenken en adviseren hierbij.   

 

Duurzaamheid 

Het voor iedereen toegankelijk zijn van onze horeca en een horeca waar ieder welkom is, draagt 

bij aan het langer kunnen blijven participeren in de samenleving. Dat is goed voor het 

welbevinden van onze inwoners en voor de cohesie binnen (vooral de kleinere) gemeenschappen 

in onze gemeente. Daarmee is het van belang in het kader van een duurzame samenleving. We 

onderkennen deze waarde en nemen hem op in ons horecabeleid. 

 

Financiën 

- 

 

Planning 

De gemeenteraad wordt volgens de bestuurlijke planning geïnformeerd over het horecabeleid, 

waarin toegankelijkheid aandacht krijgt. Het opstellen van horecabeleid start medio april 2018. 

Gezien de omvang van het beleid en de samenhang met een centrumvisie en ons 

detailhandelsbeleid verwachten we een doorlooptijd van ongeveer een jaar.  

 

Bijlage(n) 

- 

 

Ter inzage documenten 

- 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Meierijstad 

De secretaris,     De burgemeester, 

drs. M.G.C. Wilms-Wils RA   ir. C.H.C. van Rooij 


